
 

 

Sprawozdanie z działalności za 2021 rok. 

 

Komisja Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Marki 

kadencji 2018-2023 
 

  

 

Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska 

została powołana Uchwałą nr I/7/2018 Rady Miasta Marki w dniu 19 listopada 2018 

roku. W roku 2021 Komisja działała w ośmioosobowym składzie radnych: Marcin 

Brzeziński, Michał Jaroch, Janusz Jaworski, Jarosław Jaździk, Michał Piwko, Paweł 

Pniewski, Magdalena Szafarz i Robert Szafrański. Po zrzeczeniu się mandatu radnego 

przez Pawła Pniewskiego skład Komisji uzupełnił radny Marek Mielczarek. 

Zgodnie z przyjętym przez Radę Miasta Marki Planem Pracy Komisji na rok 2021 

zaplanowano jej 11 posiedzeń - faktycznie odbyło się jednak 16 posiedzeń Komisji, z 

czego jedno w terenie i trzy w trybie posiedzeń połączonych komisji. 

 

W ciągu roku 2021 Komisja opiniowała szereg projektów uchwał dotyczących: 

• Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Marki na lata 2022-2035, 

• budżetu Miasta Marki na rok 2022, 

• sposobu sprawiania pogrzebu osobom zmarłym uprzednio mieszkającym lub 

przebywającym na terenie gminy Marki, 

• ustalenia jednolitego tekstu uchwał, dotyczących: sposobu i zakresu odbierania 

odpadów komunalnych;  ustalenia działań zmierzających do polepszenia 

warunków życiowych rodzin wielodzietnych; powołania Mareckiej Rady 

Seniorów i uchwalenia jej statutu, oraz uchwalenia statutu Ośrodka Pomocy 

Społecznej, 

• zgody na przystąpienie gminy Marki do realizacji programów edycji 2021: 

"Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" i "Opieka wytchnieniowa", 

• udzielania dotacji na zmianę systemu ogrzewania z wykorzystaniem paliw 

stałych na rozwiązania ekologiczne, 

• kontynuacji realizacji i finansowania programów polityki zdrowotnej w zakresie: 

działań edukacyjnych dla przyszłych rodziców, działań edukacyjnych dla dzieci z 

zakresu pierwszej pomocy przedmedycznej, 

• pokrywania części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych, 



• uchwały ustalającej zasady najmu lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Miasta Marki, 

• regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

• zasad najmu lokali, wchodzących w skład zasobu mieszkaniowego gminy Marki, 

• przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Marki na lata 2019-2026, 

• wzoru deklaracji i metody opłaty za gospodarowaniem odpadami komunalnymi, 

• wprowadzenia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności Zwierząt na terenie Gminy Miasto Marki, 

• zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Miasto 

Marki, 

• stanowiska Rady Miasta Marki w sprawie ograniczenia hałasu emitowanego z 

obwodnicy Marek, 

• zwolnienia z opłaty z tytułu sprzedaży napojów alkoholowych, 

 

Wszystkie przytoczone powyżej projekty uchwał zostały zaopiniowane przez Komisję 

pozytywnie.  

 

Poza projektami uchwał, Komisja: 

 

• omawiała zadania Ośrodka Pomocy Społecznej w Markach finansowane ze 

środków zewnętrznych, 

• sformułowała i omówiła uwagi oraz przesłała do Burmistrza Miasta Marki  

zalecenia do wykonania po wizytacji Szkoły Podstawowej nr 1 i Przedszkola nr 1.   

• wysłuchała sprawozdań z działalności OPS, OSP i ZUK, Komisariatu Policji w 

Markach, Wydziału Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej UM Marki, 

• analizowała z komendantem komisariatu w Markach jak zlikwidować problem 

porzucanych aut na poboczach mareckich dróg, 

• zaprosiła na swoje posiedzenie przedstawiciela Wód Polskich celem omówienia 

szerokiego spektrum spraw, dotyczących rzeki Długiej,  

• wystosowała do Przedsiębiorstwa Wody Polskie, jako zarządcy rzeki Długiej, 

szereg uwag i zapytań dotyczących kondycji tej rzeki oraz niezbędnych inwestycji 

w znajdujące się w jej obrębie, 

• omawiała realizację zadań publicznych zleconych organizacjom pozarządowym, 

• analizowała opłacalność wykorzystania dronów do realizacji programu ochrony 

jakości powietrza, 

• przesłała Burmistrzowi Miasta Marki raport, dotyczący miejsc niebezpiecznych 

na mareckich drogach wraz zaleceniami Komisji, 

• analizowała sytuację pandemicznej w kontekście zarządzania kryzysowego i 

wyszczepialności przeciv covid-19. 

 

W dniu 15 października 2021 Komisja odbyła trzy wizje lokalne pod kątem stanu 

bezpieczeństwa w Szkole Podstawowej nr 1, Przedszkolu Miejskim nr 1 oraz jego filii, 

zlokalizowanej na ul. Okólnej 34. 



W ich efekcie Komisja sformułowała raport, zawierający m.in. zalecenia do wykonania. 

Raport Komisja przesłała burmistrzowi. 

 

Z uwagi na sytuację epidemiczną w Polsce oraz związaną z nią rygorami sanitarnymi i 

anormalnymi warunkami funkcjonowania instytucji miasta Komisja nie była w stanie w 

pełni zrealizować przyjętych w Planie Pracy zamierzeń.  Niewykonane przedsięwzięcia 

znalazły się w nowym Planie pracy Komisji na rok 2022, który został przyjęty na 

posiedzeniu Komisji w dniu 29 grudnia  2021 roku. 
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